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Abstract (en)
The timepiece (1) has a mechanical type timepiece movement (5) including a time measuring system (11) for displaying time. A date system (13) for
displaying a date of a month is connected to the time measuring system. The date system includes a continuous displacement type display device
(9) and a correction device (12) that corrects, at any time, display of the date by maintaining a ratio of continuous displacement relative to that of the
time during correction operation, according to a predetermined pitch. The predetermined pitch is equal to 12 or 24 hours.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une pièce d'horlogerie (1) comportant un mouvement horloger (5) comprenant un système de mesure du temps (11)
destiné à afficher l'heure, un système de date (13) relié audit système de mesure du temps et destiné à afficher la date. Selon l'invention, le système
de date (13) comporte un affichage du type à déplacement continu et un dispositif de correction (12) qui permet de corriger à n'importe quel
moment, selon un pas prédéterminé (A, B), ledit affichage de la date en maintenant le rapport dudit déplacement continu par rapport à celui de
ladite heure lors de la manoeuvre de correction. L'invention concerne le domaine de l'affichage de date.
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